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Skrivelse om Avtalsförlängning av parkskötsel, renhållning och vinterväghållning på 
parkmark 

Under sommaren har det framförts klagomål om att sop -och avfallshanteringen inte 
genomförts korrekt. Invånare i stadsdelen har delat med sig av sina egna upplevelser gällande 
att soptunnor och övriga sopkärl inte töms regelbundet, vilket resulterat i en onödig och 
betydande nedskräpning.  

Med hänsyn till att förvaltningen för tillfället planerar att förlänga nuvarande avtal gällande 
parkskötsel, renhållning och vinterväghållning med aktuell entreprenör, menar 
Sverigedemokraterna att det är högst angeläget att åtgärder vidtas för att undvika mer av 
denna tråkiga problematik. 

 

Mot den bakgrunden vill vi väcka denna skrivelse med följande frågeställningar:  

1. Hur många klagomål har inkommit till stadsdelsförvaltningen om detta? 
2. Kommer förvaltningen framöver att ställa fler specifika krav på aktuell entreprenör 

som föranleder att avtalet med sophanteringen av sopkärl efterlevs i högre 
utsträckning än under sommaren 2022? 

3. Planerar förvaltningen att genomföra fler kontroller för att följa upp att aktuellt avtal 
efterföljs och att entreprenören följer sina åtaganden fullt ut? 

4. Hur ser vitesbeloppen ut som tillkommer entreprenören när avtalet inte upprätthålls 
från deras sida?  

 

 

 


